
Zápisnica
z riadnej konferencie Slovenského futbalového zväzu,

ktorá sa konala 6. júna 2014v hoteli Senec, v Senci

Riadna kDnferencia Slovenského futbalového zvázu, sídlo: Trnavská cesta 100, Bratislava,
IČO: 00687308 (ďalej len „SPZ“) bola výkonným výborom SPZ (d‘alej len “W SFZ“) stanovená

na 6.júna 2014 do Hotela Senec v Senci so začiatkom o 11:00 hod., aby prerokovala
a rozhodla o záležitostiach uvedených v tomto programe zasadnutia:

Program zasadnutia riadnej konferencie SFZ:

1. Otvorenie
2. Správa mandátovej komisie
3. Menovanie skrutátorova overovateľov lápisu a schvaľovanie pracovných komisií
4. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ
5. Udeľovanie ocenení SEZ
6. Schvaľovanie návrhu zmluvy medzi SEZ a ÚLK
7. Schvalbvanie návrhu na zmenu a doplnenie rokovacieho poriadku SEZ
8. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SFZ
9. Schvarovanie návrhu na zmenu a doplnenie štatúlu Rozhodcovského súdu SFZ
10. Voľba predsedu a podpredsedu komory SF7 pre ríešenie sporov
11. lnformácia k realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie štadiónov
12. lnformácia o príprave strategického plánu SFZ na obdobie 2014—2018
13. nformácia k zasadnutiu valného zhromaždenia SOV
14. lnformácia k aktuálnemu stavu vzťahu SEZ a SZTK
15. Diskusia

16. lriformácia o prijatých uzneseniach konferencie SEZ

1. Otvorenie

Prezident SEZ Ján Kováčik privital všetkých delegátov a hostí konferencie SFZ a skonštatoval, že
konferencia hola zvolaná v sú!ade so stanovami SEZ (či. 46 ods. 3 písm. a). Prezident SEZ Ján Kováčik
zároveň poveril vedením konferencie I. viceprezidenta SFZ, pána Richarda Havrillu a odovzdal mu
slovo.

2. Správa mandátovej komisie

Predsedajúci vyzval navrhovaného predsedu rnandátovej komisíe p. Vladimíra Mušáka o prednesenie
správy mandátcvej komisie.

Mandátová komisia riadnej konferende SEZ skonštatovala, že po skontrolovaní prezenčriých listín na
riadnu koníerenciu SFZ holo pozvaných 6 hostí, z ktorých sú prítomní 3, čo predstavuje 50%.

Na konferenciu bob pozvaných 58 delegátov za regionálne a oblastné futbalové zvazy, z ktorých je
prtomných 55, čo predstavuje 94,8% účasť, 24 deľegátov za ÚLK, z ktorých je prítcmných 21, čo
predstavuje 875% účasť, 5 deľegátov zástupcov riadnych čřerov SEZ, z ktorých sú prítomní 5, t. J.
100% účast.
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Na riadnu konferenciu bob spolu pozvaných 87 delegátov s právom hlasovať, z toho ktorých je
prĺtomných 81, čo predstavuje 93,1% účasf. Na základe uvedeného mandátová komisia riadnej
konferencie SFZ skonštatovala, že konferencia je uznášaniaschopná.

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o správe mandátovej komisie.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržabo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Návrh bol schválený jednomyseľne.

3. Schvaľovanie skrutátorova overovatel‘ov zápisnice, volba členov mandátovej komisie
a členov návrhovej komisie

Predsedajúci oznámil prítomným, že bude nasledovať schvaíovanie skrutátorov, overovateľov
zápisnice, členov mandátovej komisie a členov návrhovej komisie, a to verejným hlasovanim, tzn.
zdvihnutĺm ruky $ hlasovacím lístkom a na schválenie návrhov je potrebná jednoduchá váčšina hlasov
pritomných delegátov. Zároveň poprosil navrhnutého predsedu mardátovej komisie, aby mu
oznámil, ak by sa počas procedurálneho úvodu zmenilo kvórum.

Predsedajúci navrhol za skrutátorov konferencie schváliť týchto pánov: Ján Fašung (hlavný skrutátor),
Milan S!ádkovič, Vladimir Medveďa Jaroslav Zábranský.

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Návrh bol schválený jednomyseľne.

Predsedajúci navrhol za overovateľov zápisnice týchto pánov: Marek Majtán, Milan Lónčík a Jozef
Kliment.

Predsedajúci vyzval pritomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.

Počet prítornných deľegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Návrh bol schválený jednomysel‘ne.

Predsedajúci navrhol za členov mandátovej komisie týchto pánov: Vladimir Mušék (predseda),
Miroslav Baxa, Vladimir Drobňák, Marek Gula, Martin PoHod a Milan Vojtek.
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Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Návrh bol schválený jednomyseľne.

Predsedajúci navrhol za členov návrhovej komisie týchto pánov: Štefan Vaíko (predseda), Stanislav
Špila, Denis Marton, Peter Dedík, Ľubomír Suchý a František Urban.

Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o tomto návrhu.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Návrh bol schválený jednomyserne.

4. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ

Predsedajúci požiadal o prezentáciu programu na obrazovke a informoval prítomných, že yv SFZ na
svojorn zasadnutí 3.62014 schválil návrh programu konferencie, ktorý bol deiegátom poslaný v
pozvánke. Pred konaním konferencie neboli na SFZ zaslané žiadne návrhy na zmenu programu
konferencie. Niklo nepredniesol návrh na doplnenie alebo zmenu programu konferencie ani pred
schválením programu konferencie.

Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o schválení programu konferencie.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti; O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Program bol schválený jednornyseľne.

Následne predsedajúci oboznámil pritomných delegátov s organizačnýrni pokynmi,

5. Udeľovanie oceneni SF2

P. Jozef Paršo navrhol presunúť ucieľovanie ocenení SFZ na neskór, kedže z troch jubilantov bol
prítomný en jeden.

6. Schvaľovanie návrhu zmluvy medii SF2 a ÚLK

Predsedajúci odevzdal slovo prezidentovi SFZ Jánovi Kováčikovi. Prezident informoval, že návrh
zmluvy je výsíedkom kompromisu, ktorý bol vypracovaný pracovnou skupinou zroženou So zástupcov
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všetkých zainteresovaných strán a zdóraznil, že oceňuje vecnosť rokovaní a vóľu všetkých strán
dohodnúť sa vzájomne tak, aby to bob pre všetkých výhodné a komfortné. Zmluva je koncipovaná na
jeden rok s cieíom zachovania autonómie ÚLK stým, že sa v priebehu roka uvidí, ako bude
spolupráca fungovať. Keďže ÚLK sa presťahuje do priestorov SFZ, spolupráca bude ešte užšia. SFZ
obdrží za kvalifikačný cyklus 2 rokov 5 mil. eura v návrhu sa hovorí, že ÚL)< obdrží z týchto finančných
prostriedkov (20%) 500 tis. eur ročne —400 tis. eur za prvú Fortuna ligu a za druhú ligu 100 tis. eur.

Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o návrhu zmluvy o spolupráci SPZ a ÚLK.

Počet prĺtomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: 2
Nehlasovalo: O

Konferencia SFZ schvaíuje predložený návrh zmluvy o spolupráci SFZ a ÚLK.

7. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie rokovacieho poriadku SF2

Predsedajúci odovzdal slovo p. Petrovi Sepešimu, ktorý uviedol dóvody zmeny rokovacieho poriadku,
ktoré spočívajú najmä v zjednodušeni a zeíektívneni rokovania na úrovni SPZ cez informatizáciu
h?asovania prostredníctvom 15SF, ktorý bude dopracovaný o možnosť hlasovať cez samostatné kontá,
ato napr. hlasovanie o členoch komory SPZ pre riešenie sporov cez jednotlivé záujmové skupiny.

Predsedajúci vyzval prítornných delegátov, aby hlasovali o predloženom návrhu,

Počet pritomných delegátov: 80
Hlasovalo za; 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SEZ schvaľuje predíožený návrh na zmenu a doplnenie rokovacieho poriadku SPZ.

8. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie stanov SPZ

Predsedajúci odovzdal slovo p. Petrovi Sepešimu, ktorý uviedol dóvody zmeny stanov SPZ. Dóvodom
zmeny stanov je aj schválenie návrhu novej zmluvy medzi SF1 a ÚL)<, ked‘že ÚL)< bude v budúcnosti
zastrešovať 12 ligových klubov. Ďalším dóvodom je poriadok komory SFZ pre riešenie sporov, ktorý
zavádza iný spósob kreovania predsedu a podpredsedu komory SPZ pre riešenie sporov, kde po
konzultáciř s predsedom RS SPZ, LPK a ďalšími právnikmi dospeli autori k záveru, že ch bude volíť
najvyšší orgán SPZ, a to konferencia SF1 a tak by mal byť proces volby jej členov najdemokratickejší
a najlegit[mnejši a mala by byť zabezpečená kore!ácia kompetencií medzi komorou a RS SFZ. Ďalšie
zmeny sú legislatívno-technického charakteru a precizujú text stanov a 5 ohľadom na to, že stanovy
SEZ su inšpiráciou aj pre mé šporzové zvázy.

Predsedajúci upozornil, že na schváienie zmeny stanov SPZ je nevyhnutná kvalifikovaná väčšina
hlasov prítomných delegátov a vyzval pritornných deíegátov aby hlasovali o predložerom návrhu,

Počet prltornných delegátov: 81
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
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Zdržalo sa hlasovania: 2
Nehlasovalo: O

Konferencia SF2 schvaľuje predložený návrh na zmenu a doplnenie stanov SF1

9. Schval‘ovanie návrhu na zmenu a doplnenie štatútu RS SF2

Predsedajúci odovzdal slovo p. Petrovi Sepešimu, ktorý uviedol dóvody zmeny štatútu RS SEZ. Zmeny
sú vyvolané úpravami vyplývajúcimi zo zmeny a doplnenia stanov SF2 vo vzťahu k rozšĺreniu
pósobnosti RS SF2, ktorý bude pósobif aj ako odvolacĺ orgán, napr. pri rozhodovaní o odvolaniach
proti rozhodnutiam komory SEZ pre riešenie sporov.

Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o predloženom návrhu na zmenu
a doplnenie štatútu RS SF2.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SF7 schvaľuje predložený návrh na zmenu a doplnenie štatútu RS SEZ.

10. Volba predsedu a podpredsedu komory SFZ pre riešenie sporov

Predsedajúci odovzdal slovo predsedovi volebnej komisie SF2 p. Antonovi Obertovi. Predseda
oboznámil delegátov s tým) že koníerencia SF2 podía stanov SEZ volí predsedu a podpredsedu
komory SF2 pre ríešenie sporov a volby budú prebiehaťv súlade s volebným poriadkom SEZ.

Konferencia SEZ zvolila za predsedu komory SEZ pre riešenie sporov p. Miroslava Hliváka v 1, kole
volby.

Predseda volebnej komisie vyzval prítomných na hlasovanie o verejnej voíbe podpredsedu komory
SEZ pre riešenie sporov.

Počet prítornných delegátov: SO
Hlasovalo za: SO
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SEZ schválila verejnú voľbu podpredsedu komory SEZ pre riešenie sporov, v ktorej za
podpredsedu komory SF2 pre riešenie sporov zvolila p. Žanetu Surmajovú,

Správa volebnej komse tvorí v zmysle stanov SEZ prilohu tejto zápisnice.

5. UdeVovanie ocenenĺ SFZ

Predsedajúci opátovne pristúpil k bodu č. Sa odovzdaniu zlatých odmakav SFZ. Ako prvý ocenený bol
p. Tibor Krajčovič, ktorý bol dlhoročným funkcionárom ZsFZ viac ako 40 rukov pósobil v štruktúrach
ZsFZ a bol členorn viacerých odborných kornisii SF2. Ďalšĺm oceneným bol p. Ján Petrák. ide
o dlhoročného trénera nielen kubov, ale aj regionáínych výberov a dlhoročného člena trénersko
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metodickej komisie SFZ. Posledným oceneným bol p. Kazimír Gajdoš, ktorý sa ospravedlnil zo
zdravotných dóvodov a ocenenie za nebo prebral p. Juraj Jánošík. ide o bývalého československého
reprezentanta a účastníka dvoch majstrovstiev sveta vo futbale, ktorý potom pósobil aj ako tréner
a dožil sa významného životného jubilea 80 rokov.

11. Informácia k realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie štadiónov

Predsedajúci odovzdal slovo manažérovi projektu p. Petrovi Dedíkovi. Ten informoval delegátov
konferencie SFZ o aktuálnych skutočnostiach pri realizácii projektu. Čo sa týka štadiónu v Trnave,
projekt je rozbehnutý, budujú sa parkoviská a tribúny. Z dalších štadiónov sú na 90% vybudované
Zlaté Moravce a začalo sa s vyhrievaním. V Senici je kompletná tribúna a pripravuje sa projekt
vyhrievania, rovnako ako v Myjave. V Žiline je spracovaná kompletná projektová dokumentácia
a v krátkej dobe bude spustené verejné obstarávanie. V štádiu prípravy zmlúv sme v Podbrezovej,
Bardejove a Ružomberku, pričom najďalej srne na tom s Podbrezovou. V ďalších mestách sa
pripravuje výstavba, napr. v Košiciach a Dunajskej Strede (nové štadióny) a Banskej Bystrici, kde stále
prebiehajú rokovania o vysporiadaní majetkovo-právnych vzfahov. V Prešove, Trenčíne a v Nitre
prebieha príprava komplexného zámeru rekonštrukcie štadióna v súlade so smernicou UEFA. Veľmi
dóležité je verejné obstarávanie na výstavbu tribún, ktoré stále prebieha a v prípade, že bude proces
ukončený, vieme veľmi rýchlo spustif rekonštrukciu štadiónov v Bardejove, či Zvolene a dobudovanie
NTC Poprad, o čom budú všetci informovaní. V menších mestách ako Humenné, Topoľčany a Levice
sa pripravuje dokumentácia pre realizáciu projektov a v Prievidzi a v Dolnom Kubíne sme ešte
v štádiu úvodných rokovaní.

Predsedajúci vyzval pritomných na hlasovanie o vzatĺ tejto informácie na vedomie.

Počet prítomných delegátov: 80
Hlasovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SPZ berle na vedomie informáciu k realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie štadiónov.

12. lnformácia o príprave strategického plánu Spz na obdobie 2014—2018

Predsedajúci odovzdal slovo p. Jozefovi Klimentovi, generálnemu sekretárovi SPZ. Ten informoval
delegátov, že v minulom období sa SPZ podariio úspešne zrealizovať rnnožstvo projektov, aj ked‘
časovo nebolo možné zrealizovať všetky projekty, ktoré si SFZ zadalo. Prioritne sa stabilizovala
organizačná štruktúra a finančná stránka fungovania SFZ. V ďalšom období má SPZ za cíeľ ro2víjať sa
a napredovať a prioritou je, napr. projekt koncepcie rozvoja futbalu — vytvorenie slovenskej
futbalovej školy, rozvoj futbalovej reprezentácie, profesionálny a ligový futbal, futbalová
nfraštruktúra, rozvoj športu na Slovensku) legislatíva, mediálna komunikácia a marketing. Ďalšim
projektom je orgarizácia ME dievčat v kategórii do 19 rokov v roku 2016, ktorý už je zo strany UEFA
schválený a bola podaná prihláška na organizovanie finálového turnaja ME chlapcov v kategóri do 19
rokov, ktoré sa majú L‘skutočnit v roku 2018. Je záujem pokračovať v mpementácii 2ákona
o organzovar e‘ejných špotových podjaí. Veľmi dó!ežitou ob!asťou Je výstavba infrašruktúry,
výstavba trénřngových cenfler, na čo chceme využívaf prcstriedky Hattrick UEFA, Tento strategický
plán rozvoja bude schvarovať novembrová konferencia SPZ, kde bude precložený konkrétny materiál,
na ktorom sav súčasnosti ntenzívne pracuje. P. Lónčik mal k strategickému plánu poznámku ohľadne
platností strategického plánu až od 1.1.2015, ked‘že sa má schvatovať až v novembri 2014, s čim CS
SFZ súhlasil.
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Predsedajúci vyzval prítomných na hlasovanie o vzatí na vedomie informácie o príprave strategického
plánu SFZ na obdobie 2015 — 2018.

Počet pritomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania; O
Nehlasovalo: O

Konferencia SFZ bene na vedomie informáciu o príprave strategického plánu SF1 na obdobie 2015—
2018.

13. Informácia k zasadnutiu valného zhromaždenia SOV

Predsedajúci odovzdal slovo p. Jozefovi Klimentovi, generálnemu sekretárovi SFZ. Ten informoval
delegátov, že 57. zasadanie sa konalo 25. apríla 2014 a celé stretnutie sa nieslo v duchu spolupráce
s kolegami z Českej republiky a bol prítomný aj český minister školstva. Na rokovaní sa zúčastnila aj p.
Viera Čáslavská, ktorá sa stala čestnou členkou SOV. Predmetom bob najmá hodnotenie OH v Soči
a Slovenská republika obsadila 21. miesto. Na druhých mládežnĺckych OH v Číne sa zúčastni aj naša
reprezentácia U 15, ktorá odlieta do Číny už začiatkom augusta. Predmetom malo byť aj schválenie
vytvorenia strešnej organizácie športového hnutia a memoranda o spolupráci, pričom sme vyjadrili
názor, že s obsahom memoranda, zefektívnením a zlepšením fungovania športového hnutia
súhlasíme, avšak chceme byť aktivnym členom pri kreovaní novej strešnej organizácie športu a jej
implementovaní a definovaní jej parametrov. Súhlasime aj se zrušením niektorých športových
organizácií, ktoré nefungujú efektívne a neprinášajú potrebné výsledky, napr. SZTK, Kľúčovým bude
nový zákon o športe, který by mal zakotviť transparentné a efektívne financovanie športu, který
založí zdravé a pevné základy pre fungovanie slovenského šporuj.

Predsedajúci vyzval pritomných na hlasovanie o vzatí na vedomie tejto informácie.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovanía: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SEz bene na vedomie informáciu k zasadnutiu valného zhromaždenia SOV.

14. lnformácia k aktuálnemu stavu vzťahu SF2 a SZTI(

Predsedajúci odevzdal slovo p. Jánov Kováčikovi, prezdentcvi SFZ. Prezident oboznámil delegátov,
že ako už aj boli v minulosti informovaní) Valné zhromaždenie SZTK v minu!om roku schválilo, že po
splatení všetkých dlhov SEZ vystúpi zo SZTK stým) že za 100000,- eur sa do majetku SFZ dostane 9
budov, ktoré SZTK v súčasnosti vlastni, na čem sa nič nemeni a snažíme sa ceý proces urýchliť, keďže
SZTK neplní úlohy, na které bola v minu!ost zniaderiá a stéle vytvára nové dlhy a produkuje stratj.
Prezident nformoval, že, žiaF, ne je možné urýchHť proces vystúpenia ze SUK, které plánuje predať
budovu Domu športu a výnos z fĺnančných prostriedkov má slúžiť na splnenie dlhov SZTK. SF1 požčal
SZTK v decembri 2014 sumu 100.000,- eur a za tieto prostriedky dostane SF1 8 budov, které sú
v súčasnosti predrnetom záložnej zmluvy, a teda ručenra zo strany SZTK, vrátane pozemkov pod
športovou halou v Nitre. V priebehu júla a augusta plánujeme vysponiadať tento stav, kedže už
v súčasnosti je zrejrné, že do konce júna 2014, tak, akc je dohodnuté v súčasností, SZTK p6žčku
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nesplatí. Prezident zároveň vyjadril vieru, že na novembrovej konferencii SFZ už bude mócť
iniormovať delegátov o tom, že SFZ túto inštitúciu opustila a vyššie opisané nehnuteínosti sú už vo
vlastníctve SEZ.

Predsedajúci vyzval prítomných na hlasovanie o vzatí na vedomie tejto informácie.

Počet prítomných delegátov: 81
Hlasovalo za: 81
Hlasovalo protf: 0
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O

Konferencia SEZ bene na vedomie informáciu k aktuálnemu stavu vzťahu SFZ a SZTK.

15. Diskusia

Do diskusie sa pnihlásili p. Igor Krško a p. Róbert Rybníček.

P. Igor Krško mal pnipomienku, že niektoré materiály nespĺňajú formálne náležitosti a je potrebné
venovať pozornosť aj technickým detailom. Zároveň namietal zmenu stanov SEZ, ktoré sa podra jeho
názoru menia priliš často stým, že namietal aj časovosť prípravy zmien ato, že neexistuje časový
priestor dostatočne sas nimi vopred oboznámiť a vyjadriť relevantný názor.

P. Róbert Rybníček sa venoval vzťahu medzi profesionálnym futbalorn, úLK a SF7. Spomenul svoje
vystúpenie z ostatnej konfenencie, ktoré znelo negatívne, ale pripornenul, že si za ním stojí. Uviedol,
že móžeme polemizovať o znení zmluvy medzi SFZ a ÚLK, či má opodstatnenie z hľadiska vyváženosti
a z hľadiska vecí, ktoré by mali pniniesť spolupatričnosť, resp. spoluprácu. Priznal, že fungovanie ÚLK
za ostatné roky nemalo nič spoločné stým, ako by sa mal futbal posúvať. Vyjadnil sa, že SFZ rovnako
potrebuje partnera v podobe profesionálnych klubov a že SEZ inak nikdy nedosiahne svoju stratégiu
a víziu tak, ako potrebuje. Vyjadril spokojnosť, že došlo k uzatvoreniu dohody a že ÚLK bude pósobiť
aj naďalej ako dóstojný a normálny partner pne slovenský a aj amatérsky futbal. Vyjadril ľútosť nad
tým, že úLK stráca niadenie druhej ligy, keďže aj druholigové kluby mali záujem zostať v ÚL?<, Na záver
uviedol, že ÚLK urobí všetko preto, aby sa tento stav v budúcnosti zmenl. Na záver sa pod‘akoval za
odsúhlasenie modelu fungovania ÚLK na sezónu 2014/15 a vyzval delegátov, aby vnimali úLK ako
dóstojného a silného partnera.

Na diskusný prispevok p. Igora Krška reago‘al p. Jaroslav Rybánsky, vedúci legislatívno-právneho
oddelenia SEZ, ktorý sa ospravedlnil za technické nedostatky, ktoré sa vyskytli pri pníprave mateniálov
delegátom konferencie SEZ a zdóvodnil aj to, prečo sú stanovy menené často a materiály chodia
v nedostatočnom časovom predstihu. Legislatívny proces je proces vývoja, ktorý reaguje na aktuálnu
potrebu a práve preto sa aj stanovy ako najvyšší predpis SEZ, menia tak často.

Predsedajúci vyzval prítomných na hlasovanie o vzatí na vedomie diskusných pníspevkov p. Igora
Kršku a p. Róberta Rybníčka.

Počet pnítomnýcIi deíegátov: 81
H:asovalo za: 80
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O
Nehlasovalo: O
1 delegát je mimo miestrosti
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Konferencia SFZ bene na vedomie diskusně príspevky pánov Igora Kršku a Róherta kybnička.

16. lnformácia o prijatých uzneseniach konferencie SF7

Slova sa ujal p. Šfefan Vaľko, predseda návrhovej komisie, ktorý odprezentoval všetky prijaté

U Zfl es e ni a

Konferencia SF7 bene na vedomie informáciu o prijatých uzneseniach konferencie SF1

Program konferencie uzatvoril prezident SF7 p. Ján Kováčik, ktorý podakoval všetkým prítomným
delegátom a vyjadnil radosť nad tým, že vznikla zmluva s ÚLK, ktorá je najlepším důkazom jednoty
a spoločného záujmu o dobrú vzájomnú spoluprácu a rozvoj slovenského futbalu.

V Poprade, 6. júna 2014

Prilohy:

Správa ina ndá tovej korni sic
Správa vole bnej <o misie
Správa návrhovej kom sic

(lim

generálny sekretár SFZ a overovateľ zápisnice I. vi ent SFZ

Marek Majtán
overovateľ zápisnice

Peter Dedík
overovateľ zápisnice

\.
Milan Lónčik

overovateV zápisnice
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